

Optimisez les metadata de vos émissions et soumettez de nouveau vos RSS depuis Podcasts Connect

Optimize your show's metadata and resubmit RSS feeds in Podcasts Connect

Courrier original

Dear Podcast Provider,

To improve your experience with Apple Podcasts, we want to share the following information and updates.

Optimize Your Show's Metadata

The metadata of your show is your product packaging. It includes all of the details about your show — such as title, author name, description — that potential listeners will see on Apple Podcasts. High-quality metadata can help your show be discovered and grow your audience, as it ultimately determines whether it appears in relevant user searches.

Conversely, poor-quality podcast metadata may affect new submissions as well as active shows to ensure our platform meets Apple's quality standards.

Here are some things to avoid:

- Including placeholder text from your hosting provider. For example, descriptions such as "Podcast by [author name]," "New podcast weblog," "Cover art photo provided by [name]," or "Description goes here."
- Verbatim repetition of the title or author name in the description. For example, "The Very Hungry Tourists by Dr. María Sánchez and John Appleseed."
- Incorporating irrelevant content or spam. For example, show titles like "The Very Hungry Tourists | Travel | Explore | Learn" or author names like "Dr. María Sánchez, coach and travel enthusiast."
- Adding episode numbers in titles. For example, show titles like "The Very Hungry Tourists Episode 01" or episode titles like "01 Broken Heirloom."

These practices could result in your show being rejected or removed from Apple Podcasts.

Review the resources below to learn more:

- Podcasts Partner Search
- Podcasts Connect Help
- Apple Podcasts Marketing Best Practices

Resubmit RSS Feeds in Podcasts Connect

Users now have the ability to resubmit rejected feeds.

Should your show fail our review process or be removed from our catalog for the reasons described above, review your RSS fields to ensure compliance. Then, revalidate the feed and resubmit it via Podcasts Connect.

Traduction

Cher fournisseur de podcast,

Pour améliorer votre expérience avec Apple Podcasts, nous souhaitons partager les informations et les mises à jour suivantes.

Optimiser les métadonnées de votre spectacle

Les métadonnées de votre spectacle sont les emballages de vos produits. Il inclut tous les détails de votre émission - tels que le titre, le nom de l'auteur, la description - que les auditeurs potentiels verront sur les podcasts Apple. Des métadonnées de haute qualité peuvent aider votre émission à être découverte et à élargir votre auditoire, car elles déterminent finalement si elle apparaît dans les recherches d'utilisateurs pertinentes.

Inversement, des métadonnées de podcast de mauvaise qualité peuvent affecter les nouvelles soumissions ainsi que les émissions actives, afin de garantir que notre plate-forme respecte les normes de qualité d'Apple.

Voici quelques choses à éviter:

- Y compris le texte de substitution de votre fournisseur d'hébergement. Par exemple, des descriptions telles que "Podcast par [nom de l'auteur]", "Nouveau blog en podcast", "Photo d'art de la couverture fournie par [nom]" ou "Description va ici".
- Répétition exacte du titre ou du nom de l'auteur dans la description. Par exemple, «Les touristes très affamés du Dr. María Sánchez et John Appleseed».
- Incorporer du contenu non pertinent ou du spam. Par exemple, montrez des titres tels que «Les très affamés | Voyage | Explorer | Savoir » ou des noms d'auteurs tels que « Dr. María Sánchez, entraîneuse et passionnée de voyages. »
- Ajout de numéros d'épisodes dans les titres. Par exemple, diffusez des titres tels que «L'épisode 01 des touristes très affamés» ou des titres d'épisodes tels que «01 Broken Heirloom».

Ces pratiques pourraient entraîner le rejet ou la suppression de votre émission des podcasts Apple.

Consultez les ressources ci-dessous pour en savoir plus:

- Recherche de partenaires de podcasts
- Aide Podcasts Connect
- Meilleures pratiques de marketing pour les podcasts Apple

Soumettre à nouveau des flux RSS dans Podcasts Connect

Les utilisateurs ont maintenant la possibilité de soumettre à nouveau les flux rejetés.

From:

<https://www.abonnel.fr/> - **notes informatique & technologie**

Permanent link:

https://www.abonnel.fr/podcasts/conseil_metadata_podcast

Last update: **2020/04/17 20:07**

